

# EASY LEASE MOTOR CYCLE RENTAL PJSC

## Management Report for the three-month period ended 31 March 2025

Easy Lease is pleased to announce its financial results for the period ended 31st March 2025, demonstrating continued operational strength and revenue growth.

The company recorded an operational profit of AED 16.5 million, a slight increase compared to AED 16.4 million for the same period in 2024. Net profit after tax stood at AED 10.4 million, compared to AED 13 million in Q1 2024, primarily reflecting strategic investments to support future growth.

Revenue for the period reached AED 166.3 million, marking a significant increase from AED 97.4 million reported in Q1 2024, driven by strong demand across key business segments.

Total assets as of 31st March 2025 amounted to AED 805.7 million, up from AED 787.8 million at the beginning of the year.

#### **Analysis of Financial results:**

- Sales revenue for the period amounted to AED 166.3 million, compared to AED 97.4 million for the same period in 2024.
- General and administrative expenses totaled AED 22.9 million, compared to AED 16.7 million for the corresponding period in 2024.
- Operational profit for the period reached AED 16.5 million, compared to AED 16.4 million for the same period in 2024.
- Net profit after tax for the period amounted to AED 10.4 million, compared to AED 13 million for the same period in 2024.

## ايزي ليس لتأجير الدراجات النارية ش.م.خ

# تقرير الإدارة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2025

يسر شركة إيزي ليس أن تعلن عن نتائجها المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2025، والتي أظهرت أداءً تشغيلياً قوياً ونمواً ملحوظاً في الإيرادات.

بلغ الربح التشغيلي خلال الفترة 16.5 مليون درهم، مقارنة بـ 16.4 مليون درهم الفس الفترة من عام 2024. وبلغ صافي الربح بعد الضريبة 10.4 مليون درهم، مقارنة بـ 13 مليون درهم في الربع الأول من عام 2024، ويُعزى هذا الانخفاض إلى الاستثمارات الاستراتيجية التي تقوم بها الشركة لدعم النمو المستقبلي.

وحققت الشركة إيرادات بقيمة 166.3 مليون در هم خلال الفترة، مقارنة بـ 97.4 مليون در هم في الربع الأول من عام 2024، ويُعزى هذا النمو القوي إلى زيادة الطلب على خدمات الشركة في مختلف القطاعات.

كما بلغت قيمة إجمالي الأصول حتى تاريخ 31 مارس 2025 نحو 805.7 مليون درهم في بداية العام.

### تحليل النتائج المالية:

- بلغت إيرادات المبيعات للفترة 166.3 مليون درهم،
  مقارنة بـ 97.4 مليون درهم لنفس الفترة من عام 2024.
- بلغت المصروفات العمومية والإدارية 22.9 مليون درهم، مقارنة بـ 16.7 مليون درهم لنفس الفترة من عام 2024.
- بلغ الربح التشغيلي للفترة 16.5 مليون در هم، مقارنة
  ب 16.4 مليون در هم لنفس الفترة من عام 2024.
- بلغ صافي الربح بعد الضريبة للفترة 10.4 مليون درهم، مقارنة بـ 13 مليون درهم لنفس الفترة من عام 2024.

أحمد محمد السادة – الرئيس التنفيذي Ahmad Mohammad Al Sadah – CEO

> ايزي ليس لتأجير الدراجات النارية مساهمة خاصة EASY LEASE MOTOR CYCLE RENTAL P.S.C. P.O. Box: 333367, Dubai - U.A.E.